

Referat af bestyrelsesmøde torsdag 9/10 kl. 1800 i Hørve

Inviterede: Maria, Kenneth, Karin, Kasper og Anne.	
1. Godkendelse af dagsorden	Godkendt
2. Ungdomsudvalg	Intet møde siden sidst. Der spørges til træningstider efter efterårsferien. Anne har netop i dag fået seniorerne på plads og får resten på plads snarest. Hjælpetrænere/ungetrænerlønninger; hvis man kun er med til 1 gang om ugen og ikke kampe – halv kompensation Karin har indhentet børneattester til alle ungdomstrænere.
3. Seniorudvalg	Flere nye spillere på dameholdet, lidt lavpraktiske udfordringer med adgang til holdsport og håndoffice, men ellers alt ok. Klubben har fået en henvendelse fra en, der viser interesse for at træne i klubben. Maria sætter sig i forbindelse med hende.
4. Sponsorudvalg	Der søges midler i fonde. Der arbejdes fortsat på at skaffe sponsorer til børne/ungdomshold.
5. Rekrutteringsudvalg	Bjarne og Tove har været på forskellige skoler og deltage i idrætstimerne. Vi har fået en del spillere til klubben. Håndboldkaravanen har også været ude. Der er også kommet nogle U15D spillere fra andre klubber.
6. Årshjul	Der skal holdes øje med Hillerød Cup – der åbnes ret pludseligt.
7. Status på, hvem der sidder som repræsentanter i hvilke eksterne udvalg og valg heraf • Fårevejlehallen • Svinningehallen • Gislingehallen • Hørvehallen	Fårevejlehallen: Jette Kristensen sidder som repræsentant frem til marts 2026. Herefter indstiller vi Søren Egenæs Svinningehallen: Karin sidder pt. i repræsentantskabet. Der indstilles igen i februar 2026 – her indstiller vi udover Karin også Troels Hansen.

	Gislinge: Repræsentant er Britt Ammekilde og Ann-Britt er suppleant. Der er ingen procedure for valg af repræsentanter, det er op til den enkelte klub at udpege repræsentanter. Vi vælger at lægge valg af repræsentant i foråret hvert 2. år sammen med valg/udpegelse til Svinninge og Gislinge. Det er klubbens ønske at Ann-Britt og Britt fortsætter. Vallekilde-Hørve Fritidscenter: Vi er pt. ikke repræsenteret i bestyrelsen i hallen. Det er lidt uldent hvorfor. Vi kan ikke finde vedtægter for sammensætning af bestyrelsen. Anne skriver til formanden og udbeder sig vedtægter og finder ud af om den er sammensat af klubrepræsentanter og hvordan vi i så fald får et medlem valgt ind. Bestyrelsen ønsker at HK Lammefjorden bliver repræsenteret i hallens bestyrelse.
8. Evt.	Maria har talt med Lene og er stort set færdige med overdragelse af regnskabet. Er det muligt at udskyde opkrævelse af kontingent fra december til januar med betaling 1. februar. Dette gør håndtering af regnskab nemmere for kassereren. Vi gør det.